

Title (en)

Calendar, particularly a wall calendar.

Title (de)

Kalender, insbesondere Wandkalender.

Title (fr)

Calendrier, en particulier calendrier mural.

Publication

EP 0308903 A2 19890329 (DE)

Application

EP 88115502 A 19880921

Priority

DE 3732050 A 19870923

Abstract (en)

A calendar, in particular a wall calendar, is provided which consists essentially of a frame (1) and exchangeable calendar segments (7) held in said frame, for receiving exchangeable calendar sheets (15), the frame (1) being constructed as a plate (2) having in each case a guide or fastener (5 or 6) extending on the top and on the bottom horizontal edge (3 and 4) over the entire width, on which guide or fastener several, preferably 12, calendar segments (7) are arranged and held displaceably. These calendar segments (7) are of strip-shaped construction and have at their respective upper and lower edges devices which project into the guides or fasteners (5 or 6) of the plate (2) and are held in the latter so as to be laterally displaceable. The calendar segments (7) are secured against dropping out laterally by edge flaps (17) which are of strip-shaped construction, are arranged on the left and right edges of the plate (2) and are provided with hinges (16). <IMAGE>

Abstract (de)

Es wird ein Kalender, insbesondere ein Wandkalender, geschaffen, welcher im wesentlichen aus einem Rahmen (1) und darin gehaltenen, auswechselbaren Kalendersegmenten (7) zur Aufnahme von auswechselbaren Kalenderblättern (15) besteht, wobei der Rahmen (1) als Platte (2) mit jeweils einer am oberen und am unteren horizontalen Rand (3 bzw. 4) über die gesamte Breite verlaufenden Führung bzw. Halterung (5 bzw. 6) ausgebildet ist, auf welcher mehrere, bevorzugt zwölf Kalendersegmente (7) angeordnet und verschieblich gehalten sind. Diese Kalendersegmente (7) sind streifenförmig ausgebildet und weisen an ihren jeweiligen oberen und unteren Kanten Vorrichtungen auf, welche in die Führungen bzw. Halterungen (5 bzw. 6) der Platte (2) einstehen und in diesen seitlich verschiebbar gehalten sind. Die Kalendersegmente (7) sind gegen seitliches Herausfallen durch am linken bzw. rechten Rand der Platte (2) angeordnete, mit Scharnieren (16) versehene, leistenförmig ausgebildete Randklappen (17) gesichert.

IPC 1-7

B42D 5/04; G09D 3/02

IPC 8 full level

B42D 5/04 (2006.01); **G09D 3/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

B42D 5/043 (2013.01); **B42D 5/046** (2013.01); **G09D 3/02** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT CH FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

DE 3732050 C1 19880922; EP 0308903 A2 19890329; EP 0308903 A3 19890823

DOCDB simple family (application)

DE 3732050 A 19870923; EP 88115502 A 19880921